
Onderwerp: afsluiting Schouwweg en consequenties bloemenstal bij de 
Schouwbrug.
 
Geacht college,
 
Meer dan zes maanden is er geen doorgaand verkeer meer op de 
Schouwweg mogelijk, doordat er allerhande graafwerkzaamheden 
worden uitgevoerd. Vanaf de Groot Haesebroekseweg tot aan de 
Schouwbrug en de kruising met de Kerkstraat is de weg maanden 
afgesloten sinds de werkzaamheden begonnen in mei 2022, met een 
korte onderbreking in de vakantiemaanden. Volgens de voorheen 
succesvolle bloemist bij de Schouwbrug is er geen/nauwelijks 
communicatie geweest vanaf de gemeente naar deze ondernemer. De 
ondernemer heeft een hele sterke teruggang gezien in het aantal 
klanten sinds de afsluiting voor doorgaand verkeer eerder dit jaar. Zeker 
na de zware corona jaren is dit een zware tegenvaller. De ondernemer is 
nu genoodzaakt geweest vast personeel te ontslaan. Het water staat de 
ondernemer tot aan de lippen.
 
Bovendien heeft de ondernemer van anderen moeten vernemen dat de 
Schouwweg komend jaar weer wordt afgesloten om het riool te vervangen en 
de straat zal ook nog anders worden ingericht. Dit zal ook zeker weer impact 
hebben op zijn omzet. 
 
De Wassenaarse VVD heeft de volgende vragen:

1. Is het college op de hoogte van de problematiek van deze ondernemer 
die door externe factoren nu in zwaar weer terecht is gekomen?

2. Wat is de rol van de gemeente geweest in het verstrekken van de 
vergunning om deze weg zo lang open te breken en af te sluiten?

3. Wat doet het college om deze Wassenaarse ondernemer te 
ondersteunen (evt. bij het verhalen van de gederfde omzet op de 
bedrijven die de afsluitingen hebben veroorzaakt)?

4. Is het college van plan met deze ondernemer op korte 
termijn in gesprek te gaan om gezamenlijk naar oplossingen te 
zoeken om het voortbestaan van deze voorheen succesvolle 
bloemist een betere kans te geven?  

6. Waarom wordt er zo kort nadat de Schouwweg meer dan 6 
maanden afgesloten is geweest de weg weer afgesloten eind ?



7. Wat voor maatregelen gaat u treffen om de bloemist bij de Schouwbrug 
bereikbaar te laten zijn?

 
 


